
 

FAU - MØTE 16.10.2023  
Tid: kl. 1900 - 2100 

Sted: Bøler skole, auditoriet 

Agenda 

• Info fra Nina Liholm, fungerende rektor  

• Diverse fra FAU 

o Presentasjon av styret 

o Valg av styret 

o Generell informasjon 

• Morgenvakter ved overganger på Bølerbrua 

o Fordeling og oppstart 

• Skoleballet  

o Behov for arbeidsgrupper? 

o Samarbeid med elevrådet? 

• Mobilfriskole  

o Forslag sendt skolen før sommerferien. Informasjon vedrørende status 

 

• Status grusbanen 

• 17 mai  



o Informasjon 

 

• Besøk fra Bøler fritidsklubb ved Nathalie Rose Celik-Nordstrøm og fra utekontakten 

for Bølerområdet ved Jørgen Korum 

 

 

• KFU 

o Skolegruppemøte17.10.2023 kl. 18:30 – 20:00 på Skøyenåsen skole 

 

• SMU (Skolemiljøutvalget) 

o møte 05.12.2023 

 

• Det blir trolig ingen diskusjonsgrupper denne gangen  

 

Neste møte: 27.11.2023 kl. 19:00 i aulaen 

 

  



Referat 
 

Info fra Nina Liholm, fungerende rektor  
 

Bor i nærområdet. Har tidligere jobbet på Bøler skole i 13 år.  

Inspektør med ansvar for 1.-4., M-klassen og AKS. 

Fungerende rektor fra 1.9 – 31.01 

Fremdeles litt rektor på Trasop. Bruker tiden stort sett 100% på Bøler. 

Tett dialog med Britt. 

Tilbakemeldinger og spørsmål fra FAU-representanter: 

Vanskelig å forstå leksene, kopier uklare og dårlige. Ulike måter å regne på. Ønsker en opplæring og 

klargjøring av fremgangsmåter.  

Opplæring om rus; forsøker fremskynde det til høst for 9. klasse. Inkludere hele mellom- og 

ungdomstrinnet i et felles foreldremøte? 

Måltid i AKS. Veldig knappe ressurser. Kanskje kun tilby frukt og grønt fra skolen og medbrakt 

matpakke. 

Skal man diskutere om det skal være fritt fram for å gå ut av skolen i alle friminutt? 

Temperaturen på vannet er litt for kaldt på toalettene. 

Det ble lovet tiltak i forbindelse med overgang til 5., spesielt fram til høstferien.  

Hva er blitt gjort rundt dette?  

Finnes det noen planer for hvordan elevene har opplevd denne overgangen? 

Trenger statistikk over skolevegring/ufrivillig fravær. 

Diverse fra FAU 

• Presentasjon av styret 

• Valg av styret 

o Ingen motforestillinger 

• Generell informasjon 

o Sjekker e-post et par ganger i uka. 

o Nå har vi formøte med rektor samme dag som FAU-møte 

▪ Saker bør meldes inn 14 dager før møtedato. 

Morgenvakter ved overganger på Bølerbrua 

• Fordeling og oppstart 

o Starter opp når det blir litt mørkere 

o 2., 3. og 4. må fordele ukene seg imellom. En uke per klasse. 

• Man må ha bevisstgjøring rundt hva man skal gjøre som vakt. 

o Ikke være trafikkvakt 

o Være tilstede 

• Melde inn til bymiljøetaten at farten er veldig høy, og at vi ønsker tiltak. 

Skoleballet  

Skolen skal ha møter om dette og kommer tilbake til oss om hva de kommer fram til 



Mobilfriskole  

Forslag sendt skolen før sommerferien. Det sendes på nytt og gjennomgås av skolen. 

 

Status grusbanen 

Første del er ferdig, har vært en del fram og tilbake. Mye har vært brukt til infrastruktur og ikke 

synlige ting for brukere. 

Neste fase har Oslo Bygg ansvar for, usikkert på hvordan dette blir. Det gjenstår 1.5 millioner kroner. 

Håper dette skal gå mest mulig til grønt og gress. Vanskelig å si noe om tidshorisonten. 

Søppeltømming er ikke ansvarsfordelt, men skolen har tatt ansvar for dette. 

Ønskelig å få fjernet grushaugene. Fint om dette ønsket meldes inn til Oslo Bygg. 

  

17 mai  

• Runa sender informasjon til de klassene som har ansvar for dette neste år. 

 

Besøk fra Bøler fritidsklubb ved Nathalie Rose Celik-Nordstrøm og fra utekontakten for Bølerområdet 

ved Jørgen Korum 

Dette utgår på grunn av sykdom. De kommer neste gang. 

 

KFU 

• Skolegruppemøte 17.10.2023 kl. 18:30 – 20:00 på Skøyenåsen skole 

 

SMU (Skolemiljøutvalget) 

• Møte 05.12.2023 

• Runa og Linda sitter der 

• Eventuelle saker kan meldes til FAU-styret 

Tiltak mot mobbing 

Bøler har fått tildelt 40.000 kroner til dette formålet. 

Pengene er delt mellom FAU og elevrådet. 

Tiltaket må settes i gang i løpet av dette skoleåret. 

 

 

 


